
 

 

Skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag den 16. april 2024 kl. 18.30  

Mødeleder Birgitte Jakobsen 

Referent   Henrik   

Fraværende: Camilla, Søren 

 

Referat 

 

1. Godkendelse af referat. 

 Godkendt 

 

2. Post til skolebestyrelsen. 

Ingen 

 

3. Meddelelser fra ledelsen. 

 Info om kommende dialogmøde 25. april. Stedet er Multisalen ved Vissenbjerg 

Skole. Dea, Birgitte, Suzette og Claus deltager. 

 På skolen er vi i fuld gang med fagfordelingen/ planlægning kommende skoleår 

 Ny chef for skole og dagtilbud. Der forventes at ansættes en ny fra 1. august. 

 

4. Meddelelser fra forpersonen. 

 Der er kommet bemærkninger om referaterne. Det drejer sig om, at der ønskes et 

større indblik i drøftelserne.  

Det må blive en fælles opgave for bestyrelsen at sørge for, at referatet giver lidt 

større indsigt i skolebestyrelsens arbejde. Når referatet godkendes, kan der 

tilføjes yderligere sætninger/ forklaringer.  

 

5. Nyt fra elevrådet. 

 Intet 
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6. Princip – mobning. 

Først Skolen 

 Tilføjelse til punktet: ”Reagerer på sårende eller nedværdigende adfærd i 

stedet for bemærkninger.” 

 Punktet og -dens brugere flyttes op i toppen, således at der nu står. - ” -Alle 

skal have en skoledag i trygge rammer. Alle tager ansvar for det gode 

fællesskab.” 

 De to nederste punkter under skolen skal flyttes op som punkt to og tre. 

Forældre 

 Punkt fem (det sidste) sættes op som nummer to. 

 I punkt 4 slettes opfordres. Således at der nu står: ”Støt på om nej-til-mobning 

og uden for skolen.” 

Elever 

Punktet skrives om til: 

 Mobber ikke hinanden. 

 Tager afstand fra mobning. 

 Beder om hjælp, hvis man oplever mobning. 

 

7. Skolefestivalen quiz-opfølgning. 

 Skolebestyrelsen har gennemset svarerne som viste bred tilfredshed med de 

spørgsmål som kredsede om boden. Enkelte kommentarer har påpeget, at der 

mangler sunde alternativer. Det forhold har skolebestyrelsen diskuteret og er 

kommet frem til, at boden skal betragtes som et supplement til den mad, 

eleverne har med fra hjemmet. Desuden har vi en gratis frugtordning som et 

stort flertal af eleverne benytter sig af. 
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8. APV – orientering. 

 Gennemgang af resultaterne som sammenlignes med 2021. 

 Der skal arbejdes med APV’en i personalegruppen – via MED-udvalget, og 

karakteren af det arbejde orienteres skolebestyrelsen om senere på året. 

  

9. Kiss and Ride. 

 Der opføres en varmepumpestation ved busstoppet. Når de alligevel skal 

grave, ser vi det som en anledning til igen at sørge om et kiss’n ride-anlæg. 

Birgitte laver et udkast til et budgetønske til anlægget. 

 

 Høringssvarssvar 

- Læsegruppen. 

 Resursen til at anbringe eleverne i læsegruppen skal flyttes til egen skole. 

Bekymringen er, om resursen rækker, når den spredes. 

 Boosterforløb. En uges intensiv arbejde på mindre hold kan styrke den 

enkelte 

 Forslag til høringssvar. 

Ud af samlede beløb, som skal spredes ud på alle skoler i kommunen, er vi i tvivl 

om, hvorvidt midlerne rækker til at yde et kvalificeret tilbud for eleverne, til trods 

for at bestyrelsen er positiv over for intentionen om at beholde eleverne på egne 

skoler.  

 

- Frit skolevalg 

Skolebestyrelsen er enig i ikke at kunne støtte forslaget ud fra den foreslåede 

finansieringsmodel. Vi ønsker ikke at ordningen skal forringe muligheden for at 

drive skole grundet færre penge per elev. Skal vi støtte ordningen skal der tilføres 

midler. 

Birgitte skriver et høringssvar.  
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10. Kommende SKB-valg. 

 Opstillingsmødet er den 24. april fra 17 - 17.30. Herefter laves en 

opstillingsliste til valget 22. Maj. Dette skrives der ud om på Aula  

 

11. Bordet rundt. 

 Intet. 

 

12. Evt. 2 min.  

 Intet 


